
 

 

Geachte raadsleden,  

Tijdens de vergadering van de Kamercommissie Infrastructuur en Waterstaat op 7 december jl over 

het Meerjarenprogramma Infrastructuur Ruimte en Transport (MIRT), werden aan aantal moties 

ingediend. Gisteravond vond de stemming hierover plaats. Zoals voor velen inmiddels bekend is de 

motie over de bruggen aangenomen. Daarnaast is er een motie aangenomen over de zuidelijke 

ringweg en een drietal moties waaronder ‘Deltaplan voor het Noorden’ over de Lelylijn en versnelling 

over bestaand spoor. De aangenomen moties zijn mede het resultaat van een intensieve lobby van 

diverse actoren, waaronder SNN, het bedrijfsleven, ons college, bewoners en uw eigen raadsfracties. 

Met deze mededeling sta ik kort stil bij de ingediende moties. Daarnaast ontvangt u van ons nog een 

brief hierover.  

Motie ‘Lagere en beweegbare varianten bij vervanging van de Paddepoelsterbrug en de Gerrit 

Krolbrug’ 

Deze motie verzoekt de regering gehoor te geven aan de oproep van omwonenden en verschillende 

organisaties en de varianten voor lagere en beweegbare bruggen op te nemen als mogelijkheid voor 

verdere uitwerking. Het is nu voor iedereen afwachten hoe de minister hierop reageert en wat dit 

precies betekent voor het proces van de planuitwerking. 

Motie ‘Doorbreken van de impasse bij de realisatie van de zuidelijke ringweg in Groningen’ 

Deze motie verzoekt de regering in gesprek te gaan met de betrokken partijen om te bezien hoe de 

dreigende impasse kan worden doorbroken en de Kamer te informeren over de uitkomsten van dit 

gesprek. De motie kan worden gezien als een steun voor het moeizame proces dat plaatsvindt en 

legt mede verantwoordelijkheid neer bij het Rijk om tot een oplossing te komen.  

Uw motie van 18 november j.l. ‘Samen sterk’ is tijdens het BO Mirt, samen met een aantal moties 

van andere Groninger gemeenten, onder de aandacht gebracht van de minister. 

Motie ‘Deltaplan voor het Noorden’  

Deze motie verzoekt de regering in samenwerking met de vier noordelijke provincies een deltaplan 

van en voor het Noorden op te stellen waarin een integraal plan met IenW, BZK en EZK wordt 

opgesteld om de bereikbaarheid en het wonen en werken in het Noorden te stimuleren, waarbij de 

Lelylijn een belangrijk onderdeel is, en de hoofdcontouren van dit deltaplan met de Kamer te delen 

voor 1 mei 2021. Naast bovengenoemde moties zijn ook de moties ‘mogelijkheden om 

personenvervoer over het spoor te financieren’ en ‘Plan voor de korte termijn voor reistijdverkorting 

tussen Noord-Nederland en de Randstad’ aangenomen. Wij zullen volop meewerken, met de andere 

partners in het Noorden, aan de uitvoering van deze moties. 

Met vriendelijke groet,  

Wethouder Broeksma 

 

 

 


